

**4** 天  
Days  
**3** 晚  
Nights

**PRIVATE**

# 金边+暹粒

## PHNOM PENH+SIEM REAP

**IN:REP OUT:PNH / IN:PNH OUT:REP**



**1天 檳城-中转-金边** (午/晚餐)  
 导游于金边国际机场迎接贵宾，后送往用午餐，参观**大皇宫**和**银阁寺**，下午参观**独立纪念碑**，**胜利纪念碑**，**金界赌场**。享用晚餐后登记酒店。

**Day 1 Penang – Transit – Phnom Penh** (L/D)  
 Our guide pick up at Phnom Penh international airport, lunch at local restaurant, afternoon visit **Royal Palace** and **Silver Pagoda** , **Independence Monument**, **Victory Monument**,and **Naga Casino**. Dinner, check in hotel.

**2天 金边 暹粒 \*公共巴士\*** (早/-/晚餐)  
 酒店早餐后，乘车前往暹粒（大约6小时），抵达后，参观**阿迪珊雕刻学院**，**全身或脚底按摩1小时**，参观当地**著名宝石店**（柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物，其中红蓝宝石更是世界有名）。乘车前往**洞里萨湖**，乘船游览浮村观赏村民漂浮的屋子，学校，餐厅，教堂，您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食（自费），晚上享用**自助餐+传统舞蹈表演**。

**Day 2 Phnom Penh Siem Reap by Public Coach** (B/-/D)  
 Breakfast at hotel, proceed to Siem Reap by coach (around 6 hours), upon arrival visit **Les Artisan D' Angkor** (Wood and Stone carving training centre), get **Body or Foot massage 1 hour** to relax , Visit **Cambodia famous Gem shop** (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in PAILIN. Sapphires from PAILIN are considered among the best sapphires in the world) , Visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating Village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), Tonight, you may enjoy **Buffet Dinner with traditional dancing performance**. Back to hotel for your rest.

**3天 暹粒** (早/午/晚餐)  
 酒店早餐后，参观**大吴哥南城**（巴戎庙，空中宫殿，斗象台，癞王台，12生肖塔），途经**周萨神殿**，**塔玛依殿**，**大高殿**，来到**塔普伦殿**，（此殿是好莱坞著名演员安裘丽娜拍摄古墓奇兵的取景地，此处以大树盘绕古迹，甚为神奇而著名），回到市内享用午餐。下午参观**吴哥窟**俗称**小吴哥**（是世界遗产七大古迹之一，有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术，此地也是旅客到柬必游之处）最后于**吴哥窟**欣赏美丽日落。晚餐后，欣赏**ROSANA BROADWAY**（柬埔寨唯一一家国际百老汇表演，融合了多国文化表演及现代动感歌舞表演）。送回酒店入住休息。

**Day 3 Siem Reap** (B/L/D)  
 Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate of Angkor Thom** (Bayon temple, Phimeanakas temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers), pass by Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, Ta-Keo temple, visit **Ta-Phohm Temple** (Hollywood star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor' s most popular temples), after lunch in town,, finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple**, see the beautiful sunset at Angkor Wat temple. After dinner, watch **ROSANA BROADWAY** (The first and only international cabaret show in Cambodia). Back to hotel.

**4天 暹粒 - 中转 - 檳城** (早餐)  
 早餐后于酒店餐厅后您可自由活动把握机会体验城市不同的风光后送往机场返回。结束愉快旅程。

**Day 4 Siem Reap – Transit – Penang** (B)  
 After breakfast, free at own leisure until transfer to international airport for home sweet home.

Package per person / Ringgit Malaysia

**4D3N Cambodia Package Fare Per Person**

Hotel		2 - 3	4 - 5	6 - 7	8 - 9	SGL Supp
3*	Phnom Penh : Salita hotel / Rain Rock hotel / Yolanda Hotel	1110	920	800	770	220
	Siem Reap : Dara Reang Sey hotel / Monoreach Angkor hotel / Prum Bayon					
4*	Phnom Penh : Green Palace hotel / Frangipani Living Art hotel	1190	1000	880	850	300
	Siem Reap : Kingdom Angkor hotel / Starry Angkor hotel / Smiling hotel					
4+*	Phnom Penh : Phnom Penh hotel / Imperial Garden Hotel	1280	1090	970	940	390
	Siem Reap : Apsara Angkor / Ree hotel / Khemara Angkor Hotel					
5*	Phnom Penh : Sokha Phnom Penh	1470	1280	1160	1120	580
	Siem Reap : Angkor Era hotel					

**Remark**

1. Minimum 2 person Travel
2. Valid Date : 01 OCT 15 - 30 MAR 16
3. Tour guide under English Speaking ( Mandarin/Chinese Speaking guide on request )
4. Child above 2 & below 12 years of age sharing room with 2 adults with extra bed, will based on 80% of adult Twin rates
5. Child above 2 & below 12 years of age sharing room with 2 adults without extra bed, will based on 60% of adult Twin rates
6. In:REP Out:PNH / In: PNH Out:REP same tour fares.

**Package Include** : Transportation, Entrance fee, Meals, Accommodation  
 Tipping for Tour Guide and Driver  
 Tour Based on PRIVATE TOUR

**Package Exclude** : Air Fare & airport tax, travel insurance and any peak season surcharge.

**東泰旅游有限公司** Tel: 04-390 9988  
 REGIONAL TRAVEL & TOURS SDN BHD  
 G1 Jalan Kurau, Taman Chai Leng, 13700 Perai, KPL/LN: 1008 Fax: 04-397 1988  
 Butterworth Penang, Malaysia  
以上行程只供参考, 原则上本公司書量保持不變, 然而正確行程依據當地接待社按當時實際情況從新調整為準。  
 \*The above itinerary is only for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local Requirements.